Outstanding personalities of Russia

For thousands of years people's mode of life was primitive. In a short period of time a gigantic leap was made by people in science and technology to reach the present state of human development. The world knows the names of many great scientists: chemists, biologists etc. The Russian inventors and scientists made the great contribution to the development of world science. Their names are world-known. It's almost impossible to name the branch of science in which the Russian inventors haven't played the greatest role. 

M. Lomonosov was one of the most learnt men in Europe. He was an outstanding inventor both in humanities and sciences. He founded the first Russian University. 

The Great Russian scientist D. Mendeleev discovered the Periodic Law of Elements. All future discoveries in the field of chemistry and physics have been based on this law. His discovery made it possible to find 38 new chemical elements to fill the empty spaces left in the Periodic table. 

Popov invented radio. 

avlov and Sechenov were the world's greatest physiologists. 

The greatest event of the 20th century was the flight man into space. 

Tciolkovski is the father of rocket flying. He worked out the theory of cosmic flights. 

Mozhaiski's aeroplane was the 1st in the world. 

S. Korolev devoted his life to rocket research, constructing artificial satellites. Tciolkovski believed that Mankind would not remain on Earth forever. With Gagarin's flight his dreams came true. 

Born in 1921 Sakharov an outstanding scientist and public figure worked on hydrogen bomb and came to conclusion that any atomic and nuclear weapon should be banned. He protested against the invasion in Afghanistan, against any violation of human rights. Abroad he was recognised as a civil rights activist and received the Nobel Prize. At home he was persecuted, deprived of all his titles and orders and exiled to the city of Gorky. Only in 1985 he was allowed to come back to Moscow. He was given back all his titles and was elected a deputy of the Supreme Soviet. He said that our society should develop in a new direction and foresaw the changes that are taking place now. 

Перевод текста: Outstanding personalities of Russia 

Поскольку тысячи способа людей лет жизни был примитивным. В коротком промежутке времени гигантский прыжок был сделан людьми в науке и технике достигнуть существующего государства человеческого развития. Мир знает названия многих больших ученых: химики, биологи и т.д. российские изобретатели и ученые сделали большой вклад в развитие мировой науки. Их названия знаются миром. Почти невозможно назвать ветвь науки, в которой российские изобретатели не играли самую большую роль. 

M. Ломоносов был одним из наиболее изученных мужчин в Европе. Он был выдающимся изобретателем и в гуманитарных науках и науках. Он основал первый российский Университет. 

Большой российский ученый Д. Менделив обнаружил Периодический Закон Элементов. Все будущие открытия в области химии и физики были основаны на этом законе. Его открытие позволяло найти, что 38 новых химических элементов заполняют пустые места, оставленные в Периодической таблице. 

Попов изобрел радио. 

avlov и Секэнов были всемирными самыми большими физиологами. 

Самый большой случай 20-ого столетия был человеком полета в космос. 

Tciolkovski - отец полета ракеты. Он решил теорию космических полетов. 

Самолет Можэйского был 1-ым в мире. 

S. Korolev посвятил его жизнь исследованию ракеты, строя искусственные спутники. Ткайолковскый полагал, что Человечество не будет оставаться на Земле навсегда. С полетом Гагарина осуществлялись его мечты. 

Рожденный в 1921 Сахаров выдающийся ученый и общественный деятель воздействовали на водородную бомбу и пришли к заключению, что любой атомное и ядерное оружие должен быть запрещен. Он выступил против вторжения в Афганистане, против любого нарушения прав человека. За границей он был признан как активист гражданских прав и получил Нобелевскую премию. Дома он преследовался, был лишен всех его названий и заказов и сослан в город Горького. Только в 1985 ему разрешали возвратиться в Москву. Он был отдан все его названия и был избран представителем Верховного Совета. Он сказал, что наше общество должно развиться в новом руководстве и предвидело изменения, которые имеют место теперь.

